分項名稱 Section Name: 商標擁有人提出更正註冊紀錄冊中的錯誤或遺漏的申請 Application for Rectification of Error or Omission in the Register by Owner



## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 商標擁有人提出更正註冊紀錄冊中的錯誤或遺漏的申請

商標註冊處處長收到根據《商標條例》(第 559 章)第 57 條提出更正下列註冊商標的錯誤或遺漏的申請。

根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 49 (3)及 16 條,任何人擬就有關申請提出反對,須在本公告公布的日期起計三個月內,採用表格第 T6 號提交反對通知。(例如,若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 3 日。)反對通知須載有反對理由的陳述。反對人須在提交反對通知的同時,將該通知的副本送交有關註冊商標擁有人。

## APPLICATION FOR RECTIFICATION OF ERROR OR OMISSION IN THE REGISTER BY OWNER

The Registrar of Trade Marks has received an application filed under section 57 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559) for rectification of error or omission in respect of the following registered trade mark(s).

Under rule 49(3) and rule 16 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person who wishes to oppose the application shall, within the 3-month period beginning on the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 3 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition. The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the owner of the registered trade mark in question.

[111] 註冊編號:

300684027

Trade Mark No.:

[540] **商標**:

Mark:



## **Louis** 'Steak House

[571] 商標描述:

Mark Description:

[730] **擁有人姓名/名稱、** 地址:

Louis' Steak House Ltd (樂意餐廳有限公司)

50, Gloucester Road, Malaysia Building, 1st Floor,

公報編號 Journal No.: 686 公布日期 Publication Date: 27-05-2016

分項名稱 Section Name: 商標擁有人提出更正註冊紀錄冊中的錯誤或遺漏的申請 Application for Rectification of Error or Omission in the Register by Owner

Owner's Name, Address:

Wanchai, Hong Kong.

[740/ 擁有人的送達地址: Owner's

K.B. CHAU & CO.

750] Address for Service: 23rd Floor, Wing on House,

71 Des Voeux Road Central,

Hong Kong.

類別編號: [511]

43

Class No.:

擬更正的錯誤/遺漏:

Proposed Rectification of

Error/Omission:

In pursuance of an application filed on 27 November, 2015 under section 57 of the Trade Marks Ordinance, the Registrar proposes to allow the rectification of an error in the register by amending the name of the registered owner from "Louis' Steak House Ltd (樂意 餐廳有限公司)" to "LOUIS STEAK HOUSE LIMITED (樂意餐 廳有限公司)", and that in relation to the CHANGE OF NAME entry made on 1 November, 2013, by amending the

Previous name from "Louis' Steak House Ltd." to "Louis Steak House Ltd." and the New name from "Louis' Steak House Ltd (樂意餐廳有限公司)" to "LOUIS STEAK HOUSE LIMITED (樂意餐廳有限公司)".

註冊編號: [111]

Trade Mark No.:

商標: [540]

Mark:

301439479



商標描述: [571]

[730]

Mark Description:

擁有人姓名/名稱、

地址:

Owner's Name, Address:

750] Address for Service:

740/ 擁有人的送達地址: Owner's

WENPING & CO.

1701 Tung Wai Commercial Building,

111 Gloucester Road,

CARBALLO, SPAIN

LUIS CALVO SANZ, Z.A.

HONG KONG

類別編號: [511]

29

Class No.:

擬更正的錯誤/遺漏:

Proposed Rectification of

Error/Omission:

In pursuance of an application filed on 30 December 2015 under section 57 of the Trade Marks Ordinance. the Registrar proposes to allow the rectification of an error in the register by amending the name of the

registered owner from "LUIS CALVO SANZ, Z.A." to

The applicant claims the colours light blue, dark

blue and white as elements of the trade mark

CRTA. CORUÑ A-FINISTERRE, KM. 34, 5 S/N 15100

"LUIS CALVO SANZ, S.A.".

公報編號 Journal No.: 686

公布日期 Publication Date: 27-05-2016

分項名稱 Section Name: 商標擁有人提出更正註冊紀錄冊中的錯誤或遺漏的申請 Application for Rectification of Error or Omission in the Register by Owner

註冊編號: [111]

302450871

Trade Mark No.: 商標: [540]

Mark:

[571] 商標描述:

740/

750]

不適用

Mark Description:

擁有人姓名/名稱、 [730]

南京聖禾醫藥股份有限公司

中國 江蘇南京經濟技術開發區 惠中路 9 號

Owner's Name, Address:

香港龍翔國際投資顧問有限公司

擁有人的送達地址: Owner's Address for Service:

香港

新界葵涌葵昌路 26-38 號 豪華工業大廈 23 樓 B07 室

類別編號: [511]

Class No.:

擬更正的錯誤/潰漏:

Proposed Rectification of

Error/Omission:

商標註冊處處長擬接納根據商標條例第 57 條於 2015 年 12 月 04 日提出的更正申請,關於 2015 年 5 月 21 日作出的改 變姓名/名稱的記項,把註冊擁有人名稱由 「南京聖禾醫

藥股份有限公司」更正為 「南京聖和藥業股份有限公

司」。

註冊編號: [111]

303336408

Trade Mark No.:

商標: [540]

Mark:



[571] 商標描述:

[730]

740/

750]

不嫡用

Mark Description:

擁有人姓名/名稱、

地址:

廣東大紅象智慧科技有限公司

廣東省東莞市南城區 雅園工業區中心路 18號 A2

Owner's Name, Address:

海翼國際商務顧問有限公司

香港

擁有人的送達地址: Owner's Address for Service:

灣仔軒尼詩道 383 號

華軒商業中心 14 樓 B 室 X653

類別編號: [511]

9, 18, 25, 26, 39, 41, 42

Class No.:

擬更正的錯誤/遺漏:

Proposed Rectification of

Error/Omission:

商標註冊處處長擬接納根據商標條例第 57 條於 2015 年 11 月27日提出的更正申請,把註冊擁有人名稱由「廣東大紅 象智慧科技有限公司」更正爲「廣東大紅象智能科技有限公

司」。